To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

 $Company's \ Name: THE \ ARAB \ POTASH$ 

Date: 30-05-2023 11:44:17 AM

Subject: Disclosure

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 30-05-2023 11:44:17 AM الموضوع: إفصاح

With reference to our letter No. 1000/23 dated 14/05/2023, kindly note that the sales contracts between the Arab Potash Company and its Customers in India were contracted during the month of May 2023. Two contracts have been tentatively agreed upon to supply Arab Potash Company's Customers in India with the supply of potash from Jordan to India on April 11 and 12, 2023. After agreeing on matters related to quantities, logistics, shipping operations through Aqaba and Indian ports, payment mechanisms, and credit insurance letters, the two contracts were finally signed in May of this year. APC also signed a third sale contract on 24 May after agreeing on all pricing and logistical items. All contracts were signed after coordination in India related to subsidies provided by the Indian Government to its farmers in India.

بالإشارة إلى كتابنا رقم 23/1000 تاريخ 2023/05/14 يرجى التكرم بالعلم بأن عقود البيع بين شركة البوتاس العربية وزبائنها في الهند دخلت حيز التنفيذ خلال شهر أيار 2023. وقد تم الاتفاق بشكل مبدئي على عقدين لتزويد زبائن شركة البوتاس العربية في الهند لتوريد مادة البوتاس من الأردن إلى الهند بالتواريخ 11 و12 نيسان 2023. وبعد الاتفاق على الأمور المتعلقة بالكميات والأمور اللوجستية وعمليات الشحن من خلال موانئ العقبة والموانئ الهندية وآليات الدفع وطرق فتح الاعتمادات، تم توقيع العقدين بشكل نهائي في شهر أيار من العام الحالي. كما وقعت الشركة على عقد بيع ثالث بتاريخ 24 اليار وذلك بعد الاتفاق على كافة بنود التسعير والأمور اللوجستية. وتم توقيع جميع العقود بعد تنسيق أمور داخلية في الهند متعلقة بالدعم المالي المقدم من الحكومة الهندية للمزارعين في الهند.

12-04-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: غدیر داوود قاسم وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم